



Date: 29-10-2009

Ms. Fahima Al Bastaki
Listing and disclosure Manager
Dubai Financial Market
P.O.Box 9700 – Dubai

U.A.E



SUBJECT: LOAN AGREEMENTS

Dear Fahima Al Bastaki,

We have the pleasure to inform you that DRC has signed loan agreement with BHF-Bank Akiengesellschaft & Handelsbanken Finans AB, for a period of three years, to finance a partial contract value for the purchase of a state of the art PET (Poly Ethylene Terephthalate) bottle blowing and filling line for soft drinks, in order to upsize DRC's production capacity in PET packages. It is to be noted that the new PET Line , consisting of PET Blowing Machine & auxiliaries, and downstream filling and packaging equipments; it will approximately double the production capacity of the existing PET filling line in DRC.

The total loan amount which was approved by the Board of Director shall be (Euro 4,076.875/-), while the total estimated cost of the subject project is AED 38,500.000/-



Best Regards,



Mana Al Mulla
Managing Director





التاريخ: 29/10/2009



السيدة فهيمة البستكي المحترمة
مديرة الادراج و الافصاح
سوق دبي المالي
صندوق بريد 9700- دبي

الامارات العربية المتحدة

الموضوع: اتفاقيات مصرفية

تحية طيبة وبعد....

نتشرف بإحاطتكم علماً بأن شركة دبي للمطربات قد وقعت عقدي تمويل لمدة 3 سنوات مع BHF BANK و Aktiengesellschaft و Handelsbanken Finans AB ، و ذلك لتمويل جزء من المشروع الجديد و المتضمن توريد و إشراف و تركيب خط إنتاج العبوات البلاستيكية للمشروبات الغازية مع المعدات التكميلية له، بغية زيادة الانتاج في المعمل.



إن قيمة التمويل المشار إليه أعلاه و الموافق عليه من قبل مجلس إدارة الشركة قد بلغ (4,076.875 EUR) و القيمة الإجمالية للمشروع قد بلغت 38,500.00 AED .



و تفضل بقبول فائق الاحترام و التقدير.....



مانع الملا
المدير التنفيذي

